

June 9, 2019

Call to Worship: Acts 1:8 But you shall receive power when the Holy Spirit has come upon you; and you shall be witnesses to Me in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the end of the earth.”

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Grace Mission

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Song Leader/Youth
Welcome/Announcements	Mr. David Penner
Special # (Offering)	Rachel and group
Message (The Holy Spirit Will Turn the I Into You)	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing	Song Leader/Youth/Pastor Diedrich Harms

Activities for the Week of June 9-15

- ❖ Monday 10:00am Pentecost Monday Church Service
- ❖ Tuesday 7:30pm Ministerial Meeting
- ❖ Wednesday 7:30pm Membership Meeting
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. A big thank you from the youth leaders to everyone that helped at the fundraiser/auction. May God bless you.
2. June 11th – 15th The Mission team is repairing some houses here in Seminole and are looking for Volunteers. It is open to whoever is interested. For more Info contact John Sawatzky 432-955-4704, Abe Peters 508-790-1485 or Kiko Loewen 806-891-9986.
3. June 16th at 10:30am, the youth will be going to Sitting Bull Falls, parents are welcome to join. We will meet at MEC, please bring \$20.
4. The School office will be open on Tuesdays from 9:00am to 4:00pm.
5. SMS is taking applications for 2019-2020 School year and they are also looking for a Lady to manage the Kitchen, please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Guidance over the Ministerial and Membership meeting.
2. Wisdom and strength for the Friesen family, Mrs. Friesen has been diagnosed with Cancer and the family needs to make decisions on treatment plan.

Juni 9, 2019

Aufruf zur Anbetung: Apostelgeschichte 1:8 Aber ihr werdet den Heiligen Geist empfangen und durch seine Kraft meine Zeugen sein in Jerusalem und ganz Judäa, in Samarien und überall auf der Erde.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Grace Mission

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Song Leader/Youth
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Klas Banman
Special # (Opfer)	Rachel und Gruppe
Botschaft (Der Heilige Geist Verwandelt das Ich, zu Ihnen)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen	Song Leader/Youth/Pastor Diedrich Harms

Pläne für diese Woche von Juni 9-15

- ❖ Montag 10:00am Pfingstmontag Gottesdienst
- ❖ Dienstag 7:30am Ministerialtreffen
- ❖ Mittwoch 7:30pm Mitgliedschaftssitzung
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Ein großes Dankeschön von die Jugendleiter an alle, die bei der Spendenaktion geholfen haben. Gott segne Sie.
2. Den 11-15. Juni Das Mission Team repariert einige Häuser hier in Seminole und sucht nach Freiwilligen. Es ist offen für alle die interessiert sind. Für mehr Info kontaktiert John Sawatzky 432-955-4704, Abe Peters 508-790-1485 oder Kiko Loewen 806-891-9986.
3. Den 16. Juni will die Jugend nach Sitting Bull Falls fahren, Eltern sind herzlich eingeladen mitzumachen. Wir werden uns bei MEC treffen, bitte bringt \$20.
4. Das Schulbüro ist dienstags von 9:00am bis 4:00pm geöffnet.
5. SMS akzeptiert Bewerbungen für das 2019-2020 Schuljahr und suchen auch eine Dame, die die Küche verwaltet, bitte melde dich im Schulbüro und nimm eine Bewerbung mit.

Betet Für...

1. Leitung für das Ministerialtreffen und die Mitgliedschaftssitzung.
2. Weisheit und Stärke für die Familie Friesen, Frau Friesen wurde mit Krebs diagnostiziert und die Familie muss Entscheidungen über den Behandlungsplan treffen.

